
Kirkelig fellesråd i Oslo 

  Den norske kirke 

Protokoll til fellesrådsmøte 
Tidspunkt: 10.06.2021, klokken 18:00. Teams. 
 

Deltakere: 

St. Hanshaugen Kirsten T. Nilsen 

Frogner Kaare Framstad 

Fagerborg Jostein Vevatne 

Gamlebyen og Grønland Eli Margrete Nielsen Karagøz 

Kampen Geir Magnus Walderhaug 

Domkirken Ove Heiborg 

Paulus og Sofienberg Oddrun Remvik 

Hasle Alf Knutsen 

Bakkehaugen, Majorstuen og Vestre 

Aker menighet 

Per Olav Gundersen 

Ullern Stig Asplin 

Skøyen Ruben Øverby 

Røa Guro Margrethe Mollnes 

Norberg Geir Erik Berge 

Ris Sivert Angel 

Maridalen Gunnar Bjune 

Grefsen Ole Herman Fisknes 

Grorud Bjørn Erik Schjerverud 

Østre Aker og Haugerud Eli Solberg 

Høybråten, Fossum og Stovner Kirsten Antonie Jensen Landsverk 

Ellingsrud og Furuset Jørn Lemvik 

Kampen Geir Magnus Walderhaug 

Tonsen Jon Petter Hagen 

Nordstrand Randi Kippenes Megard 

Lijan Thor Arne Prøis 

Bekkelaget og Ormøy Rune Yndestad Møller 

Hauketo - Prinsdal Torleif Månsson 

Lambertseter Borgny Vestli 

Bøler Karl Endresen 
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Oppsal Johan Hindahl 

Klemetsrud/Mortensrud Sigrid Rege Gårdsvoll 

Manglerud Svanhild Fauskrud 

Prost oppnevnt av biskop Øivind Stabrun 

Bystyrets representant Carl Morten Amundsen 

 

Ansattes representant uten stemmerett 

 

Olav Rune Bastrup 

 

Fra KfiO: 

Robert Wright, Kirkeverge. 

Ann-Magrit Austenå, Ass. Kirkeverge. 

Tore Nærbøe, Ass. Kirkeverge 

Andreas Seierstad, Økonomisjef. 

Andre E. Selli, Bygg og Eiendomssjef 

Finn Folke Thorp, Kommunikasjonsansvarlig. 

Liv Torill Hval, referent. 

 

Antall stemmeberettiget: 33 

 

Valg av protokoll 2 underskrivere: 

Geir Magnus Walderhaug 

Svanhild Fauskrud 

Innledning: Leder av KfiO Jostein Vevatne, takket for oppmøte og, takket Geir 
Magnus Walderhaug for innsatsen og deltakelsen og engasjement i Fellesrådet i 
mange år. 
 

Vedtakssaker: 
 
Sak F 18/21.   Godkjenning av innkalling og saksliste 
Vedtak:  Innkalling og saksliste godkjennes. 
 
Sak F 19/21.  Protokoll fra FR, 22.04.2021.  (Til vedtak) 

Protokoll fra HK, 22.04.2021, ekstra Hk møte 10.05.2021.  
(til orientering) 

Vedtak:  Protokoll fra FR 22.04.2021, godkjennes, med kommentar sak F 15/21 
påbygg/administrasjonsbygg til Trefoldighetskirken, vedtak må endres 
til: Vedtatt mot en stemme. 



 

 

Protokoll fra HK 22.04.2021, ekstra HK møte 10.05.2021, tas til 
orientering. 

 
Sak F 20/21.              Forslag til endring av personalreglementet: 
 
Geir Magnus Walderhaug hadde sendt inn forslag til endring av personalreglementet slik at 
HK fast ansetter kirkeverge. HK behandlet forslaget og saksfremlegg med forslag til vedtak 
fra kirkevergen. Hovedkomiteen støttet kirkevergens forslag til innstilling som ble vedtatt. 
 
Vedtak: 
 

1. KfiO endrer ikke dagens personalreglement.  

2.    KfiO gir Hovedkomiteen fullmakt til å ansette ny kirkeverge sommeren 2021. 

Vedtatt mot en stemme. 

 
Sak F 21/21.  Mulig salg av kirkebygg: 
Kirkevergen orienterte i møte og svarte på spørsmål. 

Mange prosesser som må igangsettes før et eventuelt salg. 

Følgende ble presisert i debatten: 

➢ Biskop og bispedømmeråd må involveres i prosessen også i form av vedtak. 
➢ Kirkerådet bør kunne samtykke til salg. 
➢ I saksdokumentet som er fremlagt fellesrådet står det ingenting om gjenstander inne i 

kirken, f.eks., orgler, kirkeklokker, verdier som tilhører menighetene, 
kunstgjenstander. Her er det formaliteter som skal ivaretas innen regelverket. 

➢ Når det gjelder dette med salg av kirker, ligger det rettslige grunnlaget først og fremst 
i kirkeordningas §19, 3. ledd. Det lyder nå slik: 
 "Kirkene er soknets eiendom, med mindre annet følger av særskilt rettsgrunnlag. 
Soknene i en kommune kan i fellesskap eie kirker. «Normalsystemet er at fellesrådet 
forvalter og finansierer på vegne av soknet, men hverken eier eller er i posisjon til å 
selge. For at fellesrådet skal ha slik myndighet, trengs det et eget vedtak av et 
kompetent organ. Når fellesrådet i Oslo mener seg å ha rett til å selge, er det all 
grunn til å etterlyse et slikt vedtak, når, hvem som har fattet det.  
-Kirkevergen kommenterte dette med å konstatere at alle kirker i Oslo eies av Kirkelig 
fellesråd i Oslo, altså av menighetene i fellesskap. 
 

➢ Bredtvet kirke som er omtalt i dokumentet, er definitivt til nytte av de som leier nå. Det 
er også viktig å tenke på hvordan dette oppleves lokalt i menighetene og 
vurderingene om tiden er inne for mulig salg. 

➢ Det bør defineres i sakspapirer hvem som eventuelt kan kjøpe kirker, definere at 
dette ikke er for kommersielt bruk. Kirkevergen kommenterte at dette er en 
forutsetning. 

➢ Dette er ett prinsipp vedtak, kirkemøtet kommer til å legge inn mange regler og 
forutsetninger. Spørsmål til kirkevergen om hvorfor denne saken er lagt frem nå? 
Kirkevergen svarer at det taler for at dette er mulig å gjøre nå.  
Videre må det forutsettes at: 

• Midlene må øremerkes tiltak som KfiO vil finne økonomisk lønnsomme.  

• Det må oppnås en pris som begge parter finner akseptabel.  
 



 

 

Bruk av salgsinntekter kan eksempelvis delfinansiere tilbygg på Trefoldighetskirken eller 
påbygg i Akersbakken 32. I praksis tiltak som vil tjene hele «Oslokirken». 

Vedtak: 

1. KfiO ber kirkevergen gå videre på den skisserte prosess med tanke på mulig salg av 
kirkebygg.  

2. Saken kommer tilbake til KfiO før det inngås reelle forhandlinger om salg av aktuelle 
kirkebygg. 

3. Det må føres tett og tidlig dialog med den lokale menighet som har gitt fra seg aktuelt 
kirkebygg.  

4.  Biskop og Bispedømmeråd involveres fra starten. 
 
Sak F 22/21  Revidert budsjett 2021 

Økonomisjef Andreas Seierstad orienterte om revidert budsjett og økonomisk status. Det er 
god kontroll på økonomien i KfiO i øyeblikket. 

Vedtak: 

Det fremlagte forslaget til budsjettrevisjon for 2021 for drift og investering vedtas. 

Status Regnskapet pr 1.tertial tas til orientering 

Saken ble enstemmig vedtatt. 

 

Drøftingssaker: 
 

Sak F 23/21.  Ny kirkelig organisering 

Kirkeverge Robert Wright viser til video som ble delt på e post med fellesrådet, se link under. 

https://www.youtube.com/watch?v=e55zaNeNQ7M 

Kirkerådet har ikke sendt ut høring på dette ennå, men forventer det snarlig. Høringsfrist 1. 
des. 

Vi er i prosess med innspill og samhandling med G4. Prøver å samle oss for å se på felles 
utfordringer, Enhetlig ledelse også i kirka, Høringsuttalelse rett rundt hjørnet. 

Vedtak:  

Fellesrådet tar saken til orientering. 

Orienteringssaker: 
 
Sak F 24/21 - 1. Prosess ansettelse ny kirkeverge 
Status: Leder Jostein Vevatne orienterte i møtet. 
 
Prosess med ansettelse av ny kirkeverge er i gang, 
De tillitsvalgte er involvert, samtaler med 10 daglige ledere, og alle i KfiO ledergruppe. 
 
Det er kommet inn mange søknader. 
Prosessen er i rute og daglig leder er takknemlig for alle innspill. 
 

https://eur01.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.youtube.com%2Fwatch%3Fv%3De55zaNeNQ7M&data=04%7C01%7CLH923%40kirken.no%7Cd31b5b8a269d4b067cda08d92bf1ae24%7C512024a486854f03808614a61730e817%7C1%7C0%7C637589139266489694%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C1000&sdata=8LWAJX%2FJcPOkfOpdQ11RKcd34p9sSoh8GvJ31s2ov60%3D&reserved=0


 

 

Det var avholdt ett ekstra ordinært møte i HK 10.05.2021, der stillingsutlysning ble løftet. 
Intervjuer vil bli avholdt allerede i neste uke. 
Leder Jostein Vevatne, vil orientere HK og de tillitsvalgte underveis i prosessen. 
 
Sak F 24/21 - 2. Status Korona 
Ann-Magrit Austenå, ass. Kirkeverge, orienterte kort vedrørende korona: 
Hjemme leir for Konfirmasjonsleir er det som gjelder for Oslo nå. 
  
Sak F 24/21 - 3. Puls undersøkelse blant KfiO ansatt i koronatid 
Det har vært sendt ut Puls Undersøkelse til ansatte i KfiO, laget av Stamina. 
Bispedømmerådet har ikke gjort tilsvarende for prestene. 
Det KfiO kan lese utfra denne undersøkelsen er at vi ligger litt dårlige an på trivsel enn for 
andre organisasjoner som det sammenlignes med.  
Dette ser vi nærmere på og prosessen videre er at både HK og FR vil bli orientert. 
 

Sak F 24/21 - 4. Økonomisk status pr. 1. tertial. 

Denne saken ble tatt under Sak F 22/21 Revidert budsjett 2021. 

Sak F 24/21 - 5. Søknad om tildeling av eget gravfelt – Sebean Mandeere  

I søknaden fra Nasjonalt Åndelige Råd for Sebean Mandeere i Norge opplyses at de ønsker 
at gravfelt skal være permanent, der alle innenfor trossamfunnet kan gravlegges og at ingen 
har blitt gravlagt der tidligere. Formelt organ for avgjørelsen er Statforvalteren. KfiO og 
Gravferdsetaten uttaler seg. Saken legges frem for KfiO til orientering.  

Vedtak: 

Kirkelig fellesråd tar saken til orientering 

Sak F 24/21 - 6. Status utbygging/rehabilitering Trefoldighetskirken 

Andre E. Selli, bygg og eiendomssjef orienterte i møtet: 
KfiO har god dialog med Statsbygg som har gitt løfte om 5. mill. Vi håper på mer.  
Arbeidet skal gå i flere faser, uttak av løs masser, perimeter sikring.  
Vi har samtaler med Møller Gruppen som har kjøpt Deichmann-bygget. 
 
Vedtak: 
Fellesrådet tar gjennomgangen til orientering. 
 

Sak F 24/21 - 7. Status rehabilitering Torshov kirke 

Torshov kirke har gjennomgått en radikal rehabilitering de siste årene med midler øremerket 
fra Oslo kommune. Vi er både stolte og glade for resultatet av dette arbeidet.  

På oppløpssiden har dessverre tidsplanen sprukket. Dette har delvis sin årsak i 
koronasituasjonen, men også andre forhold har spilt inn. Det ble foretatt en større 
statusgjennomgang sent høsten 2020.  

Kirkevergen kunne fortelle at ferdigattest ble mottatt tidligere på dagen før 
fellesrådsmøte 

Midler til orgelet er som kjent satt av tidligere.  

Vedtak: 

KfiO tar gjennomgangen til orientering. 



 

 

Sak F 24/21 - 8.         «Kirkeskip» i Oslo havn 
Ann-Magrit Austenå orienterte i møtet, 

Fortsatt tidlig i prosessen. Kommer tilbake til saken på ett senere tidspunkt. 

Sonderinger om mulig etablering av kirken i Oslo på Oslofjorden 

Oslo bispedømme har satt økt kirkelig nærvær i utbyggingsområdene på sin strategiske 
agenda for diakoni og samfunnsansvar i 2019-21. Som ledd i å realisere dette strategiske 
målet ble det bevilget midler fra OBDR 7.12.20 for å sondere muligheter i Oslo domprosti i 
2021.  

Vedtak: 
Saken tas til orientering. 

 

Sak F 24/21 - 9.         Forbedringsagenda 

Kirkeverge, Robert Wright, orienterte i møtet: Sendt ut ett notat til denne saken. 
 
Vedtak: 
Saken tas til orientering. 

 
Sak F 25/21 - 10.       Markering av 22. juli i Oslo-kirkene 
Ass kirkeverge Ann-Magrit orienterte om program for 10 årsmarkeringen 

Denne sommeren er det ti år siden angrepet på regjeringskvartalet og Utøya 22. juli. 

Biskopene og Kirkerådet oppfordrer alle menigheter til å markere med klokkeringing kl. 

12.00-12.05 åpen kirke. Mange kirker vil også ha minnegudstjenester eller andre 

markeringer og synge "Til ungdommen" sammen med overlevende etter angrepet som for ti 

år siden. 

Det anbefales sperring for gravferd torsdag 22.juli i for klokkeslett 11:00 – 13:00 

Vedtak: 
Saken tas til orientering. 

 

Eventuelt. 
 
Valgt leder Jostein Vevatne, takker for ett godt møte. 
 
 
 
 
 Protokoll underskrivere: 
Geir Magnus Walderhaug      Svanhild Fauskrud 

 

 

____________________      ____________________ 


